

منصة Interprefy

المتطلبات

للمشاركة بنجاح في الاجتماع عبر الإنترنت، تجدون أدناه بعض المتطلبات والتوصيات:

حاسوب محمول (أو كمبيوتر) - الذي ستستخدمه للاتصال بالاجتماع. يجب أن يحتوي الجهاز على منفذ إيثرنت شغال أو محول لإيصاله بكابل الشبكة المحلية (LAN).



اتصال ثابت بالإنترنت: لضمان أفضل نوعية ممكنة يرجى التأكد من توفر سرعة **4 ميغابايت**

كحد أدنى للتحميل والتنزيل المتاحة.

بوصى بشدة بوجود كابل شبكة إيثرنت محلية (LAN) - غالبًا ما تتسبب شبكة الإنترنت واي فاي بحدوث انفصال عند نقل الصوت، وقد يتسبب ذلك في انخفاض جودة الصوت وفقدان أجزاء من الكلام للمشاركين الآخرين. إذا اتصلت بشبكة الإنترنت واي فاي، قد تتأثر تجربتك كمندوب بنوعية صوتك التي بدورها ستؤثر سلباً على تجربة جميع المندوبين الآخرين.



سماعة مع جهاز USB - يُفضل أن تكون عازلة للصوت، لمنع النقاط جهاز الميكروفون للصوت من مساند الأذن.

الطرزات الموصى بها:

1. SennheiserSC70USB (المعروفة أيضاً بـ Sennheiser 506504 أو 506502) ([amazon.com](https://www.amazon.com))



2. تعتبر Sennheiser SC60USB, SC260USB بديلاً جيداً.



3. إن سماعات Sennheiser SC230/260 موصى بها ضمن ميزانية مقبولة.



إذا كانت جودة الصوت من خلال الميكروفون غير كافية، فلن تتمكن من حضور الاجتماع كمندوب (قادر على أخذ الكلمة)، ولكنك ستلقى صفة المراقب.



الكاميرا والإضاءة- كن متنبهًا عند وضع الكاميرا، يجب أن يتم توجيهها إلى السماعة مباشرة. يجب أن يكون هناك ما يكفي من الضوء بحيث يمكن رؤية مكبر الصوت بوضوح من قبل المشاركين الآخرين عن بعد ومن قبل المترجمين الفوريين، ولكن لا ينبغي أن يكون هناك ضوء مصوّب مباشرة نحو عدسة الكاميرا

مكان عمل هادئ - اختر مكان العمل بحكمة. يجب أن يكون مكان هادئ، عازل للصوت قدر الإمكان.

فيما يلي بعض الأشياء التي يجب أخذها في الاعتبار عند اختيار مكان العمل المثالي:



1. أقل جميع النوافذ- عدم سماع أصوات خارجية مثل حركة المرور الخارجية - زهور السيارات أو جرس إنذارها، أصوات الحيوانات الأليفة المرتفعة- النباح، إلخ...



2. انتبه للضجيج الذي تصدره - خلط الأوراق وأصوات الجهاز المحمول والضغط على لوحة المفاتيح وتحريك الكرسي...



3. الأجهزة المنزلية - إذا كان لديك جهاز يصدر ضجيج، يرجى التأكد من إيقافه (التهوية المنزلية ومعدات تكييف الهواء)

! يجب على كل فرد يشارك في الاجتماع إجراء اختبار نظام / فحص الصوت مع Interpretify ، حيث أنه خلال ذلك الوقت ، سيقوم Interpretify بتدريب كل مشارك على الاستخدام الأساسي للمنصة.

interprefy

Requirements

For successfully participating in the online meeting here are a few requirements and recommendations:



LAPTOP (or a desktop PC) - which you will use to connect to the meeting. Device should have a working ethernet port or an adapter through which it can be connected to a network (LAN) cable.



STABLE INTERNET – To assure the best possible quality please make sure you have a minimum of **4Mbps** upload and download speed available.

Ethernet (LAN) cable is highly recommended – Wi-Fi often causes breakups when transmitting sound, this could cause low quality of sound and losing parts of the speech for other participants.

If you are on Wi-Fi your experience as a delegate might affect your sound quality which in turn will worsen the experience for all the other delegates.

USB HEADSET – ideally with noise cancelling, to prevent the sound from the ear pad being picked up by the microphone:

Recommended models:



1. Sennheiser SC70USB (also called Sennheiser 506504 or 506502) ([amazon.com](https://www.amazon.com))



2. Sennheiser SC60USB, SC260USB is a good alternative



3. Sennheiser SC230/260 is recommended on a budget

If the sound quality through your microphone is not sufficient, you will not be able to attend in the meeting as a Delegate (able to take the floor), however you will receive an Observer token.



CAMERA AND LIGHTING – Be mindful when positioning the camera, it needs to be pointed to the speaker directly. There should be enough light so the speaker can be clearly seen by other remote participants and by interpreters, but there should be no direct light pointed straight at the camera lens.

QUIET WORKSPACE – Choose your workspace wisely. It needs to be a quiet space, as soundproof as possible.

Here are some things to have in mind when choosing the perfect working space:



1. Close all windows - no external noises like outside traffic - honking cars or car alarms, loud pet noises – barking etc...



2. Be mindful with noises you create – shuffling papers, mobile device sounds, keyboard strokes, moving the chair...



3. Household appliances – If you have a noisy appliance please make sure it is turned off (domestic ventilation and air conditioning equipment)

! Each individual participating in the meeting must do a system test/sound check with Interprefy, as during that time, Interprefy will train each participant on the basic use of the platform.

